
ORDINÆR GENERALFORSAMLING 2020 

REFERAT 

 

 

 

 

 

   



Roskilde Frømandsklub 
Bestyrelsen 
________________________________________________________________________________________________________________________ 

  Side 2 af 6 

REFERAT AF ORDINÆR GENERALFORSAMLING 2020 

DIRIGENT:  Rasmus Øxenhave 
 

STEMMEUDVALG:  Claus Ilg og Rene Heinsbæk 
 

REFERANT:  Jakob Johansen 
 

 

DAGSORDEN 
 
Dagsorden ifølge vedtægternes §17 stk. 2: 
 

1. Valg af dirigent 

2. Valg af stemmeudvalg 

3. Godkendelse af formandens beretning 

4. Godkendelse af revideret regnskab 

5. Udvalgsformænd aflægger beretning 

6. Godkendelse af budget 

7. Anmeldte sager 

8. Valg af bestyrelse og af revisorer jvf. tillæg til lovene 

9. Eventuelt 

 
Vedrørende pkt. 7 skal det ifølge vedtægternes § 17 stk. 3 særligt bemærkes: 

”Forslag fra medlemmer eller sager, der ønskes behandlet på generalforsamlingen, skal skriftligt 
være bestyrelsen i hænde senest 10 dage før generalforsamlingen afholdes.” 

 
Forhold omkring stemmeret belyses af § 18, der lyder: 

”Stemmeret har ethvert medlem, der er fyldt 15 år, og som har været aktivt medlem af klubben i 
mindst  tre  måneder  op  til  en  kommende  generalforsamling.  Medlemmer,  der  er  i 
kontingentrestance eller anden  restance, som  ikke er  indfriet senest 14 dage efter bestyrelsen 
skriftligt har anmodet herom, har ikke stemmeret. Der kan ikke stemmes ved fuldmagt.” 

 
Vedrørende pkt. 8 bemærkes, at følgende er på ordinært valg:  
 

 Søren Arnvig Hersdorf (formand)      Modtager genvalg 

 Henrik M. Jensen (bestyrelsesmedlem 1)    Modtager genvalg 

 Peter Ulrichsen (bestyrelsesmedlem 2)    Modtager genvalg 
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Ad 1 – VALG AF DIRIGENT 

Bestyrelsen pegede på Rasmus Øxenhave som dirigent. Rasmus blev enstemmigt valg. 

Dirigenten erklærede herefter generalforsamlingen for lovligt indkaldt. 

 

Ad 2 – VALG AF STEMMEUDVALG 

Dirigenten pegede på Claus Ilg og Rene Heinsbæk som stemmeudvalg. Begge blev valgt enstemmigt. 

Der var 15 stemmeberettigede tilstede. 

 

Ad 3 – GODKENDELSE AF FORMANDENS BERETNING 

Formandens beretning var udsendt skriftligt. Formanden gav en opsummering af den skrevne beretning. 

Der har været mange dyk og et højt aktivitetsniveau i 2019, blandt andet ølsmagning og fællesspisning. 

Der er kommet to nye instruktører til, 7 nye P1‐dykkere, der har været afholdt P3‐kursus for DSF. 

Desuden er der afviklet pilotkurser på to nye RF‐udviklede kurser: Oxygenbehandling og kompressorkursus. 

Medlemstallet er faldet en anelse i forhold til 2018 men rimelig stabilt over året. Der er pt. 83 medlemmer. 

VI har fået nyt køkken – kort før P3‐kurset. Til gengæld er vinduerne i meget dårlig stand. Det er meldt til 

vores vicevært. 

2019 har været et godt år for materialet. Der har ikke været skader eller andet på udstyr, og det nye 

gasblenderanlæg virker nu 100%. 

Slutteligt en tak til de mange frivillige der gør RF til en særdeles velfungerende klub. 

Formandens beretning blev enstemmigt godkendt. 

 

Ad 4 – GODKENDELSE AF REVIDERET REGNSKAB 

Kassereren gennemgik det foreløbige regnskab for 2019. 

Trods ekstraudgifter forventes et overskud på ca. kr. 5.000. Ved generalforsamlingens afholdelse var der ca. 

70 der havde betalt kontingent. Formanden og kassereren følger op med resten. 

Vores investeringspulje er pt. omsat til likvider. Bestyrelsen følger den finansielle situationen løbende og 

geninvesterer når markedet igen er fornuftigt. 

Der mangler godkendelse af revisorer og endelig afslutning af regnskab for 2019. 
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Der indkaldes derfor til en ekstraordinær generalforsamling for godkendelse af revideret regnskab for 2019. 

 

Ad 5 – UDVALGSFORMÆND AFLÆGGER BERETNING 

Materialeudvalget 

Der er udsendt en skriftlig beretning. 

Formanden var ikke til stede. På hans vegne uddybede bestyrelsen beretningen. 

Godt år for klubbens materiel. Ingen skader eller andet på noget af klubbens udstyr. Men låneudstyret 

trænger til at kærlig hånd. Dette vil blive klaret i løbet af foråret. 

Materialeudvalget kunne godt tænke sig, at flere deltog i arbejdet med at hente ilt til nitrox, i stedet for at 

man blot gør opmærksom på at der ikke er mere. Flere meldte sig med det samme til at deltage. 

Materialeudvalget sælger O‐ringe til servicering af flaskeventiler, samt klistermærker og fosforsyre til O2‐

rengøring. 

Beretningen blev enstemmigt godkendt 

Uddannelsesudvalget 

Der var ikke fremsendt en skriftlig. Bestyrelsen svarede på spørgsmål på vegne af udvalget. 

Der har også i 20192 været et højt aktivitetsniveau hvad angår uddannelse. Dels er der afviklet de vanlige 

kurser, men der er også udviklet og lavet pilotkurser på to nye kurser. Disse vil blive udbudt til alle i 2020. 

Hængepartier fra tidligere har høj prioritet i 2020. 

Beretningen blev enstemmigt godkendt. 

 

Ad 6 – GODKENDELSE AF BUDGET 

Kassereren fremlagde budget for 2020. 

Der er ikke de store udsving i forhold til tidligere år. Der forventes ingen større udgifter i 2020, hvorfor der 

budgetteres med et mindre overskud. 

MobilePay udgår til kontingentbetaling, da det giver kassereren mere besvær i forhold til bankoverførsel o.a. 

Det bliver i stedet muligt at betale med Dankort. Udgiften til Dankort‐betaling er den samme som til 

MobilePay. 

Budget for 2020 blev enstemmigt godkendt. 
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Ad 7 – ANMELDTE SAGER 

Der har ikke været anmeldt nogen sager. 

 

Ad 8 – VALG AF BESTYRELSEN OG AF REVISORER JVF. TILLÆG TIL LOVENE 

Vedrørende pkt. 8 bemærkes, at følgende er på ordinært valg. 

 Søren Arnvig Hersdorf (formand) 

 Henrik M. Jensen (bestyrelsesmedlem 1) 

 Peter Ulrichsen (bestyrelsesmedlem 2) 

 
Søren Arnvig Hersdorf blev enstemmigt valgt uden modkandidater. 

Henrik M. Jensen blev enstemmigt valgt uden modkandidater. 

Peter Ulrichsen blev enstemmigt valgt uden modkandidater. 

Christian Skovdal og Jens Næsted blev valgt som suppleanter for 1. 

Gert Thomasen og Henrik Sværke blev genvalgt som revisorer. 

 

Ad 9 – EVENTUELT 

Klodssedler i Baren bliver afskaffet til fordel for MobilePay. Baren sender opkrævning for eksisterende 

klodssedler. 

De gamle højttalere bliver skiftet, da de ikke længere kan spille. 

Uddannelsen vil afvikle kurser efter behov. Kaptajnskursus vil ligeledes blive afviklet hvis der er ønske herom. 

Det vil være materialeudvalget man skal tage fat i. 

DSF afholder repræsentantskabsmøde d. 26. april. 

Generelt er den brugerrettede aktivitet fra DSF ikke så stor pga. implementering af nyt IT‐system til blandt 

andet certifikater. 

Har man noget der skal tages op i forhold til DSF skal man tage fat i Jens Næsted. 

Der vil i løbet af foråret blive afholdt kursus i undervandsjagt (april). 

Formanden delte certifikater ud for Kompressorkursus. 

Claus Ilg uddelte certifikater for Oxygenbehandlingskurset. 

Dirigenten erklærede herefter generalforsamlingen for afsluttet.   
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Roskilde d.    ‐  2020 

 

 

________________________________ 
Søren Arnvig, formand 

________________________________ 
Henrik M. Jensen, næstformand 

 
 
 
 

________________________________ 
Jacob Svan Nielsen, kasserer 

 
 
 
 

________________________________ 
Peter Ulrichsen, medlem af bestyrelsen 

 
 
 
 

________________________________ 
Jakob Johansen, sekretær 

 
 
 
 

________________________________ 
Rasmus Øxenhave, dirigent 

 


